



日期: 2019 年 07 月 01 日

敬致: 全体会员

国家元首登基 7 月 30 日列公假

配合第 16 任国家元首苏丹阿都拉陛下登基仪式, 政府依据 1951 公共假期法令第 8 条文宣布 07 月 30 日当天为全国额外公共假期, 无论是私人界或政府部门必须遵守指示, 让员工享有假期。在有关法令下, 若必须要员工回来工作, 需要依据规定提供员工公假工作的福利、补假或支付三天薪金。

本会谨此通知全体会员遵守政府法令, 7 月 30 日放假一天, 敬希垂注。

Date: 01-07-2019

To: All Members

July 30th declared public holiday to celebrate King's installation

The last Tuesday of July (30-07-2019) has been declared a public holiday in conjunction with the coronation of Al-Sultan Abdullah Ri'ayatuddin Al-Mustafa Billah Shah as the 16th Yang di-Pertuan Agong..

The government declared it as a public holiday as complied to of the additional public holiday was made based on Section 8 of the Public Holidays Act 1951 (Act 369) for Peninsular Malaysia and the Federal Territory of Labuan. Private sectors and government offices should adhere to the ordinance, to let the staff have a rest day. If the staff is required to work ordinarily, the employer should provide a necessary welfare, to grant a leave replacement or to pay a triple amount of salary.

Our Association hereby inform all members adhere to the ordinance with the Government Act, holiday in July 30th .

Thank you

主席: 叶顺志

Chairman : Yap Son Chee

总务: 陈亚才

Secretary General : Tang Ah Chai